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Abstract (en)
The invention relates to a conveyor with a supporting rail with running faces for driven carrying wheels of vehicles, such as suspended or elevated
crabs or the like, with supplementary rail, assigned to the supporting rail, for the supplementary wheels which load the carrying wheels. <??>In order
to simplify such a system with a large number of vehicles and few ascending and descending gradients, it is proposed according to the invention that
the supplementary rail (6) is supported directly or indirectly on the supporting rail (1) via springs (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Förderanlage mit einer Tragschiene mit Laufflächen für angetriebene Tragräder von Fahrzeugen, wie hängende
oder aufgeständerte Katzen oder dergl., mit der Tragschiene zugeordneter Zusatzschiene für die Tragräder belastende Zusatzräder. Um eine
derartige Anlage mit vielen Fahrzeugen und wenig Steigungs- und Gefällestrecken zu vereinfachen, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß die
Zusatzschiene (6) über Federn (7) direkt oder indirekt an der Tragschiene (1) abgestützt ist. <IMAGE>
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